





Chinese Speech & Drama

New "Sound of Music"

新音乐之声改编于美国著名音乐剧《音乐之声》,以华文的表达方式来全新演绎经典剧目。通过参加本活动营,让您的孩子了解多元化的艺术表演形式,并知道音乐剧是一种结合了音乐、舞蹈、戏剧表演元素的独特艺术形式。培养孩子的口头表达综合能力、舞台表现能力、人际交往能力以及创编能力等。给您和孩子带来视听的全方位震撼,让您的孩子成为多才多艺的优秀学生。

Why your child should learn Speech & Drama?

Speech and Drama is a wonderful journey for children to express themselves, which they may not be able to do it in a regular classroom setting. It helps children in boosting confidence, self-esteem, enhance social skills and conversational ability. "New Sound of Music" programme allows children to channel their energy into creative ideas!

Handicraft workshop: Create a fragrance soap basket

(香篮)

Age	5-8 years old
Date & Time	29 th - 31 st May 2017 (Mon - Wed) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments)



弟子规是依据至圣先师孔子的教诲而编成的生活规范。在日常生活中,做到孝顺父母,友爱兄弟姐妹;言语行为要小心谨慎,要讲信用;和他人相处时要平等博爱,并且亲近有仁德的人,向他学习。要求学生们做一个有孝心,有良心,有爱心,有礼貌、自重、自爱、自律的好孩子。

DI ZI GUI is based on the ancient teaching of the Chinese philosopher Confucius that emphasises the basic requisites for being a good person and guidelines for living in harmony with others. A student should show filial piety at home and respect people outside, behave prudently and trustfully, love all universally. Children learn moral education through role play and interaction with classmates and teacher.

Handicraft workshop:

Make a "Di Zi Gui" assessment book card for daily reference

Age	5-10 years old
Date & Time	31 st May - 2 nd Jun 2017 (Wed - Fri) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments)

Speech and drama

Journey to the West



西游记故事营

Create a journey of language learning that contains history, culture, fantasy and story-telling

西游记是非常著名的中国文学杰作, 我们通过舞台表演教会 孩子们演讲和戏剧表演的技巧, 并且让他们学会唱有趣的故事歌曲。 提高孩子的想象力, 以及对华文的兴趣和语言表达能力。

Journey to the West is a famous Chinese literature masterpiece. This programme teaches speech and drama skill through stage performance, vocal activities such as singing the classic and amazing songs related to the mystical story.

Handicraft workshop: Face mask making

Age	5 – 10 years old
Date & Time	5 th - 7 th Jun 2017 (Mon - Wed) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments)

Speech and drama

Fantastic Journey of Chicks

可變鸡的奇幻之旅









可爱鸡的奇幻之旅通过浅显易懂的绕口令和歌曲训练孩子的口语表达能力,利用生动形象的成语激发孩子对华文的兴趣,借助节奏明快的律动和层次丰富的表演,让孩子体会华文的灵动性、趣味性。同时建立孩子的自信心,让他们能说会讲,爱上华文。

Fantastic Journey of Chicks is our specially designed activities to help your child learn Chinese through rhyme, tongue twister, idiom and performance. This also spark your child's curiosity and engage them in a world of wonder. Children are encouraged to express interesting sentences, articulate expressive phrases, give opinions and perform with confidence. Speech training and role play adventures, as well as taking part in both individual and group performances.

Handicraft workshop: Origami Chicks



Age	5-10 years old
Date & Time	7 th - 9 th Jun 2017 (Wed - Fri) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments)

The Three - Character Classic

三字经 系列一



《三字经》是中国传统的儿童启蒙读物,用简洁通俗的语言讲出了亘古不变的哲理。《三字经》取材典范,包括中国传统文化的文学、历史、哲学、天文地理、人伦义理、忠孝节义等,而核心思想又包括了"仁,义,诚,敬,孝。" 在格式上,三字一句朗朗上口,其文通俗、顺口、易记,符合儿歌的特点,可以让孩子在背诵《三字经》的同时,学习到传统国学及历史故事,以及故事内涵中的做人做事道理。

The Three-Character Classic is one of the Chinese classic texts. This programme embody the Confucianism suitable for teaching young children. The text is written in triplets of characters for easy memorization. Children usually would recite it as a group, accompanies with the swaying of the body to give it a proper rhythm. By using simple and easy-to-understand language, it covers a wide range of topics, such as literature, philosophy, geography, history, etc. It also introduces the essentials of Confucian doctrines like the importance of education, filial piety, family and social relations, etc., and some exemplary figures on Confucian behaviour to motivate the students.

Handicraft workshop:

Make a "The Three-Character Classic" assessment book card for daily reference

Age	5-10 years old
Date & Time	12 th - 14 th Jun 2017 (Mon - Wed) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments)

绘本真奇妙

Pictorial Books

绘本真奇妙利用阅读绘本激发学生的好奇心,

借助有意义的提问和引导,让学生亲自动手为故事画插图,编写情节,培养学生听、说、读、写的能力。通过角色扮演,让学生感受绘本中浓浓的亲情和爱,学会珍惜你所拥有的。

Pictorial Books programme combines visual and verbal narratives in a book format, reading pictorial books stimulate the students' curiosity. With the aids of asking meaningful questions, drawing pictures and compile plots for book themselves, it helps to enhance student's ability to listen, read, speak and write. Through the role-playing, it makes them feel a deeper sense of kinship and love. Learn to treasure what you have.

Handicraft workshop: Pictorial Books

Age	7-10 years old
Date & Time	14 th - 16 th Jun 2017 (Wed - Fri) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments)

P3-P6



Creative Composition Writing & Comprehension

创意作文与阅读理解旨在训练学生如何观察作文图,如何运用写作技巧五官法和六何法,插上想象的翅膀,写出富有立体画面感的作文。同时培养学生的表达技能,掌握阅读理解类型题的得分技巧。

Children learn how to find the key points

from pictures. Learn how to use 五官法和六何法

writing methods in Composition. Comprehension skill: understand the content, theme and interpret of questions. Learn how to find the related content by the key words, writing the accurate answer to score points.

Age	9 – 12 years old
Date & Time	19 th - 21 st Jun 2017 (Mon - Wed) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments)



精灵乐园戏剧表演活动营,可以激发学生学习华文的兴趣, 提高语言表达能力,能够自信大胆地说华语;提高学生各项素质, 包括想象力、创造力、模仿力等;提高阅读及复述讲故事的能力、 识字水平;通过故事教导孩子树立正确的道德观,训练自主学习 能力和独立能力!让孩子在语言表达训练中找到学习的乐趣!

Speech and Drama helps children in boosting confidence, self-esteem, enhance social skills and conversational ability. **"Fairyland"** programme allows children to channel their energy into creative ideas!

Language Skills: Learn vocabularies and sentence structure through the show & tell.

Artistic Skills: Making hand puppets of the characters In the story.

Performance Skills: Puppet Show: Bring "Little Red Riding Hood" to life in a

puppet show.

Handicraft workshop: Fairy Wings

Age	5-8 years old
Date & Time	21 st - 23 rd Jun 2017 (Wed - Fri) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments)

HOLIDAY PROGRAMMES SUMMARY

新音乐之声 Chinese Speech & Drama



Age 5-8 years old

Date 29 – 31 May

Mon – Wed

Time 9:30am - 12:30pm

Fee \$ 144.45

弟子规 Di Zi Gui



Age 5-10 years old

Date 31 May - 2 Jun

Wed – Fri

Time 9:30am - 12:30pm

Fee \$ 144.45

西游记故事营 Journey to the West



Age 5-10 years old

Date 5 – 7 Jun

Mon – Wed

Time 9:30am - 12:30pm

Fee \$ 144.45

可爱鸡的奇幻之旅 Fantastic Journey of Chicks



Age 5-10 years old

Date 7 – 9 Jun

Wed – Fri

Time 9:30am - 12:30pm

Fee \$ 144.45

三字经

The Three - Character Classic



Age 5-10 years old

Date 12 – 14 Jun

Mon – Wed

Time 9:30am - 12:30pm

Fee \$ 144.45

绘本真奇妙 Pictorial Books



Age 7-10 years old

Date 14 – 16 Jun

Wed – Fri

Time 9:30am - 12:30pm

Fee \$ 144.45

创意作文与阅读理解

Creative Composition Writing & Comprehension



Age 9-12 years old

Date 19 – 21 Jun

Mon - Wed

Time 9:30am - 12:30pm

Fee \$ 144.45

精灵乐园

FairyLand



Age 5-8 years old

Date 21 – 23 Jun

Wed – Fri

Time 9:30am - 12:30pm

Fee \$ 144.45

ENRICHMENT COURSE SCHEDULE

K1 CHINESE FOUNDATION

DAY TIME Thur 7.30 pm - 9.00 pm Sat 11.00 am - 12.30 pm Sun 11.00 am - 12.30 pm Sun 3.30 pm - 5.00 pm

P1 PREGARATION (K2)

<u>DAY</u>	TIME
Fri	3.30 pm - 5.00 pm
Sat	11.00 am - 12.30 pm
Sat	3.30 pm - 5.00 pm
	9.30 am - 11.00 am
Sun	3.00 pm - 4.30 pm

P1 CHINESE ENRICHMENT

DAY	TIME
Thur	7.00 pm - 9.00 pm
Sat	9.00 am – 11.00 am
Sat	1.30 pm - 3.30 pm 9.00 am - 11.00 am
Sun	9.00 am - 11.00 am
Sun	1.00 pm - 3.00 pm

P2 CHINESE ENRICHMENT

TIME

DVA

<u>DAI</u>	I IIVIL
Fri	7.00 pm - 9.00 pm
Sat	5.00 pm - 7.00 pm
Sat	9.00 am - 11.00 am
Sun	1.00 pm - 3.00 pm
	9.00 am - 11.00 am
Sun	1.30 pm - 3.30 pm

P3 CHINESE ENRICHMENT

DAY	TIME
Mon	7.00 pm - 9.00 pm
Fri	7.00 pm - 9.00 pm
Sat	1.30 pm - 3.30 pm 5.00 pm - 7.00 pm
Sat	5.00 pm - 7.00 pm
Sun	9.00 am - 11.00 am
Sun	3.30 pm - 5.30 pm

P4 CHINESE ENRICHMENT

DAY	TIME	
Mon	7.00 pm - 9.00 pm	
Sat	11.00 am - 1.00 pm	
Sat	3.00 pm - 5.00 pm	
Sun	11.00 am - 1.00 pm	
Sun	1.30 pm - 3.30 pm	

P5 CHINESE ENRICHMENT

DAY	<u>TIME</u>
Fri	7.00 pm - 9.00 pm 9.00 am - 11.00 am
Sat	9.00 am - 11.00 am
Sat	11.00am - 1.00pm 9.00 am - 11.00 am
Sun	9.00 am - 11.00 am
Sun	1.30pm – 3.30pm

P6 CHINESE ENRICHMENT

<u>DAY</u>	<u>TIME</u>
Wed	3.30 pm - 5.30 pm
Fri	7.00 pm - 9.00 pm
Sat	11.00 am - 1.00 pm
Sun	11.00 am - 1.00 pm
Sun	3.30 pm - 5.30 pm

COMPOSITION & COMPREHENSION

COMPREHENSION		
DAY	TIME	
Sat	3.30 pm - 5.30 pm (P6) 9.00am - 11.00am (P6)	
Sun	9.00am - 11.00am (P6)	
Sun	3.30 pm - 5.30 pm (P5)	

SECONDARY CHINESE TUITION

	<u>TIME</u>	
	9.00 am - 11.00 am	
Sun	11.00 am - 1.00 pm	(S2)
Sat	11.00 am - 1.00 pm	(S3)
Fri	7.00 pm - 9.00 pm	(S4)

CHINESE AS FOREIGN LANGUAGE / ADULT CHINESE CONVERSATION

<u>DAY</u>	<u> TIME</u>
Mon	7.30 pm - 9.00 pm 7.30 pm - 9.00 pm 7.30 pm - 9.00 pm
Tue	7.30 pm - 9.00 pm
Wed	7.30 pm - 9.00 pm
Fri	7.30 pm - 9.00 pm





CHINESE BRIDGE LANGUAGE SCHOOL

Blk 135 Jurong Gateway Road #03-341

Singapore 600135

Tel: 6665 7558 / 6665 7560

Email: enquiry@chinesebridge.com.sg

Website:

www.crestar.com.sg

www.crestarballet.com.sg

Facebook:

www.facebook.com/CrestarSchoolOfDance

